



国内第一份全竞彩专业报

大赢家

竞彩周报

本期8版 售价3元

广州日报报业集团主管、主办 // 广州先锋报业有限公司出版 // 国内统一刊号:CN44-0019 // 总第 5426 期 // 2018 年 5 月 1 日 星期二 // 彩 1868



大赢家忠告

彩市有风险，购彩须谨慎。本报提供的赛事数据分析及所刊登广告，仅为读者用于竞猜中国足球彩票、足球单场彩票、竞彩足球篮球游戏时参考，提醒广大读者切勿参与非法博彩。如参与非法博彩，后果自负。



关注“大赢家微信公众号”，获取专家临场推荐！

周二 017 3 日 02:45 欧冠

罗马 VS 利物浦

竞彩赔率: 2.35 / 3.85 / 2.25

主场 5 比 2, 利物浦一只脚已经踏进基辅的决赛场, 罗马上一轮翻盘巴萨震惊世人, 但奇迹可一不可再……

利刃锋芒



周二 002 竞彩奖金 1.94 3.85 2.82 让球奖金(-1) 3.47 4.00 1.69 欧冠半决赛次回合

[西3]皇家马德里 5月2日(星期三) 02:45 拜仁慕尼黑[德1]

初步推荐 胜/平 总进球数 3/4 参考比分 2比1/2比2

竞彩总进球数 0 1 2 3 4 5 6 7+

竞彩半全场 胜胜 胜平 胜负 平胜 平平 平负 负胜 负平 负负

竞彩固定比分 1比0 2比0 2比1 3比0 3比1 3比2 4比0 4比1 4比2 胜其他 0比0 1比1 2比2 3比3

交战记录 18.04.26 拜1比2皇 让0.5 输

大小球 澳门 1.99 3.5 1.81 Bet365 2.03 3.5 1.87

皇家马德里上周末联赛主场2比1小胜弱旅莱加内斯,主帅齐达内摆出的首发11人中,只有后腰卡塞米

周四 013 竞彩奖金 让球奖金(-1) 欧罗巴联赛半决赛次回合

[西2]马德里竞技 5月4日(星期五) 03:05 阿森纳[英6]

初步推荐 胜 总进球数 3/4 参考比分 2比1/3比1

Bet365总进球数 0 1 2 3 4 5 6 7+

Bet365半全场 胜胜 胜平 胜负 平胜 平平 平负 负胜 负平 负负

Bet365比分 1比0 2比0 2比1 3比0 3比1 3比2 4比0 4比1 4比2 4比3 0比0 1比1 2比2 3比3

交战记录 18.04.27 阿1比1马 0 非 09.08.01 阿2比1马(女) 让0.5/1 赢

大小球 澳门 1.92 2.5 1.78 Bet365 2.00 2.5 1.85

马竞首回合在全场劣势之下由格列兹曼扳平比分,不仅保住了不败还拿到一个宝贵的客场进球,后卫费尔

马竞首回合在全场劣势之下由格列兹曼扳平比分,不仅保住了不败还拿到一个宝贵的客场进球,后卫费尔

周三 017 竞彩奖金 2.35 3.85 2.28 让球奖金(+1/1.5) 4.25 4.32 欧冠半决赛次回合

[意4]罗马 5月3日(星期四) 02:45 利物浦[英3]

初步推荐 负/胜 总进球数 3 参考比分 1比2/2比1

竞彩总进球数 0 1 2 3 4 5 6 7+

竞彩半全场 胜胜 胜平 胜负 平胜 平平 平负 负胜 负平 负负

竞彩固定比分 1比0 2比0 2比1 3比0 3比1 3比2 4比0 4比1 4比2 胜其他 0比0 1比1 2比2 3比3

交战记录 18.04.25 利5比2罗 让1/1.5 赢

大小球 澳门 2.02 3.5 1.78 Bet365 2.06 3.5 1.84

上周末联赛主场面对切沃,罗马主帅迪弗朗西斯科轮换了后卫马诺拉斯和弗洛伦齐,中场斯特罗曼和前

周四 014 竞彩奖金 让球奖金(-1) 欧罗巴联赛半决赛次回合

[奥1]萨尔茨堡 5月4日(星期五) 03:05 马赛[法4]

初步推荐 胜/平 总进球数 3/4 参考比分 2比1/2比2

Bet365总进球数 0 1 2 3 4 5 6 7+

Bet365半全场 胜胜 胜平 胜负 平胜 平平 平负 负胜 负平 负负

Bet365比分 1比0 2比0 2比1 3比0 3比1 3比2 4比0 4比1 4比2 4比3 0比0 1比1 2比2 3比3

交战记录 18.04.27 马2比0萨 让0.5 赢

大小球 澳门 1.88 2.5/3 1.82 Bet365 1.925 2.5/3 1.925

萨尔茨堡首回合0比2负于马赛,他们比赛中也创造了一些机会,其中居尔布兰德森最后时刻击中门柱未

萨尔茨堡首回合0比2负于马赛,他们比赛中也创造了一些机会,其中居尔布兰德森最后时刻击中门柱未



周二 003 英甲第41轮补赛

Match 111: 布拉德福德 vs 沃尔索尔 [18]. Includes betting odds (Bet365, 大小球, 威廉希尔), a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周二 004 英甲第41轮补赛

Match 115: 唐卡斯特 vs AFC温布尔登 [19]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周二 005 英甲第41轮补赛

Match 16: 斯肯索普 vs 普利茅斯 [7]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周三 001 日职第12轮

Match 16: 大阪钢巴 vs 仙台七夕 [6]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周三 002 日职第12轮

Match 15: 鹿岛鹿角 vs 长崎航海 [12]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周三 003 日职第12轮

Match 13: 川崎前锋 vs 浦和红钻 [14]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周三 004 日职第12轮

Match 18: 名古屋鲸八 vs 大阪樱花 [15]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周三 005 日职第12轮

Match 10: 湘南海洋 vs 柏太阳神 [11]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周三 006 日职第12轮

Match 18: 神户胜利船 vs 东京FC [2]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周三 007 日职第12轮

Match 13: 横滨水手 vs 磐田喜悦 [9]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周三 009 日职第12轮

Match 11: 广岛三箭 vs 清水鼓动 [7]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周三 015 日职第12轮

Match 17: 鸟栖沙岩 vs 札幌冈萨多 [4]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周三 016 瑞超第16轮

Match 14: 天狼星 vs AIK索尔纳 [2]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周四 012 日乙第12轮

Match 10: 马尔默 vs 佐加顿斯 [8]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周四 004 日乙第12轮

Match 11: 大分三神 vs 大宫松鼠 [13]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周四 001 日乙第12轮

Match 18: 千叶市原 vs 冈山绿雉 [2]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周四 003 日乙第12轮

Match 10: 松本山雅 vs 水户蜀葵 [11]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周四 006 日乙第12轮

Match 12: 栃木SC vs 京都不死鸟 [21]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周四 008 日乙第12轮

Match 5: 东京绿茵 vs 町田泽维亚 [8]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周四 010 日乙第12轮

Match 9: 金泽塞维根 vs 新潟天鹅 [14]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周四 005 日乙第12轮

Match 6: 熊本深红 vs 岐阜FC [19]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周四 007 日乙第12轮

Match 17: 德岛漩涡 vs 爱媛FC [22]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周四 009 日乙第12轮

Match 16: 甲府风林 vs 山口雷法 [3]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

周四 011 日乙第12轮

Match 20: 磐城釜玉海 vs 横滨FC [7]. Includes betting odds, a table of odds, and a text analysis of the teams' performance.

